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ZÁPISNICA 
zo 14. zasadnutia Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 26. 03. 2012 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 
2. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2011 
3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2012 
4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 

v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

5. Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 3/2010 o podmienkach 
poskytovania finančného príspevku akreditovanému subjektu, právnickej osobe, fyzickej 
osobe alebo obci na vykonávanie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej 
kurately na území KSK 

6. Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 5/2008 o určení výšky 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v znení 
neskorších predpisov 

7. Informatívna správa o činnosti Odboru implementácie SO/RO pre ROP k 1. 03. 2012 
8. Vyhodnotenie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja 

za rok 2011 
9. Schválenie kofinancovania sektorových stratégií v rámci výzvy ROP opatrenie 4.1.d 
10. Informácia o čerpaní eurofondov Národného strategického referenčného rámca 
11. Financovanie rozvoja dopravnej infraštruktúry v Programovacom období 2014 – 2020, 

návrh legislatívnych zmien v politike súdržnosti EÚ 
12. Dlhodobý nájom majetku Košického samosprávneho kraja pre účely zriadenia kultúrneho 

centra s kreatívnym hubom 
13. Vystúpenie Košického samosprávneho kraja z odbornej organizácie Slovenská asociácia 

procesného riadenia 
14. Vyhodnotenie inovačných zámerov a inovačných projektov v Košickom samosprávnom 

kraji za roky 2010 – 2011 
15. Akčný plán v sektore obnoviteľných zdrojov energie – informatívna správa 
16. Rôzne: 

- Informácia prodekana Strojníckej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 
o smerovaní ďalšieho rozvoja fakulty 

- Informácia o aktuálnych témach týkajúcich sa agendy regionálneho rozvoja 
17. Záver 



K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 
Predseda komisie JUDr. Ing. Jozef Konkoly privítal prítomných a predložil na schválenie 
program rokovania komisie. V úvode rokovania skonštatoval, že na zasadnutí komisie je 
prítomných 12 členov komisie, to znamená, že zasadnutie je uznášaniaschopné. 
Ospravedlnení 4 členovia komisie. 
 
Uznesenie: 
Komisia schválila návrh programu podľa zaslanej pozvánky. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 2 

Vyjadrenie: 
Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií, informovala prítomných o záverečnom účte 
Košického samosprávneho kraja za rok 2011 a použití celkového prebytku rozpočtového 
hospodárenia. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie bod A) 
a schváliť bod B) v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 3 

Vyjadrenie: 
Úpravu bežného rozpočtu, kapitálového rozpočtu a finančných operácií Košického 
samosprávneho kraja v roku 2012 prezentovala Ing. Mária Karafová. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 



Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Vyjadrenie: 
Ing. Mária Karafová informovala o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 
samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 
Ing. Zuzana Jusková, vedúca odboru sociálnych vecí a zdravotníctva, prítomných informovala 
o návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, týkajúceho sa 
podmienok poskytovania finančného príspevku akreditovanému subjektu, právnickej osobe, 
fyzickej osobe alebo obci na vykonávanie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej 
kurately na území Košického kraja. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 
Ing. Štefan Kandráč, vedúci odboru školstva, informoval o návrhu Všeobecne záväzného 
nariadenia Košického samosprávneho kraja, týkajúceho sa určenia výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 



 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

Vyjadrenie: 
JUDr. Lenka Jurková, vedúca Odboru implementácie SO/RO pre ROP, prítomných 
informovala o činnosti Odboru implementácie Sprostredkovateľského orgánu pod riadiacim 
orgánom pre Regionálny operačný program (ďalej „SO/RO pre ROP“). Správa má za cieľ 
informovať Zastupiteľstvo KSK o tom, aké výsledky boli k 1.03.2012 dosiahnuté pri 
samotnej implementácii projektov a tiež o celkovej činnosti odboru. 
Diskusia: Ing. Zachariaš, Ing. Ťapák, Ing. Fülöp, JUDr. Konkoly 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8 

Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp, zástupca riaditeľa Úradu Košického samosprávneho kraja a vedúci odboru 
regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie projektov, prezentoval každoročné 
vyhodnotenie aktivít a indikátorov Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 
samosprávneho kraja za rok 2011. 
Diskusia: JUDr. Konkoly, Ing. Zachariaš 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie bod A) 
a schváliť bod B) v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 



Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 

Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp informoval, že v rámci prioritnej osi 4. Regenerácia sídiel, Opatrenia 4.1.d. 
neinvestičné projekty, rozvojové dokumenty regiónov bola zverejnená výzva, v ktorej 
jedinými oprávnenými prijímateľmi pomoci sú samosprávne kraje. Prezentoval stručný popis 
všetkých 13 sektorových stratégií, s ktorými sa chceme uchádzať o grant z uvedeného 
opatrenia 4.1.d. 
Diskusia: RSDr. Mitterpák, MVDr. Hrdlík, Ing. Zika, JUDr. Konkoly, Mgr. Mondiková 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením 13 návrhov na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 

Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp informoval o stave realizovania Národného strategického referenčného 
rámca, OP Rozvoj vidieka, OP Rybné hospodárstvo a cezhraničnej spolupráce OP HU-SK 
a ENPI HU-SK-RO-UA so stavom k 31.12.2011. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 

Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp informoval o financovaní rozvoja dopravnej infraštruktúry 
v Programovacom období 2014 – 2020 a o návrhu legislatívnych zmien v politike súdržnosti 
EÚ. 
Diskusia: - 



Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 12 

Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp prítomných informoval o nájme majetku Košického samosprávneho kraja 
pre účely zriadenia kultúrneho centra s kreatívnym hubom pre Občianske združenie BONA 
FIDE. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 13 

Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp prítomných informoval o vystúpení Košického samosprávneho kraja 
z odbornej organizácie Slovenská asociácia procesného riadenia. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 



K bodu č. 14 

Vyjadrenie: 
Ing. Peter Ťapák, vedúci referátu regionálneho rozvoja, prítomných informoval o vyhodnotení 
inovačných zámerov a inovačných projektov v Košickom samosprávnom kraji za roky 2010 – 
2011, ktoré vychádza zo schválenej Regionálnej inovačnej stratégie Košického 
samosprávneho kraja. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 15 

Vyjadrenie: 
Ing. Peter Ťapák prezentoval Akčný plán v sektore obnoviteľných zdrojov energie, ktorý bol 
vygenerovaný v rámci aktivít realizovaného projektu Knowbridge (7. rámcový program EÚ), 
za účelom vytvoriť širší rámec a podmienky pre kreovanie cezhraničného klastra využívania 
obnoviteľných zdrojov energie stimulovaného aplikovaným výskumom a inováciami 
na území Košického samosprávneho kraja a Severného Maďarska. 
Diskusia: RSDr. Mitterpák, Ing. Mőnnich 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 16 

Vyjadrenie: 
Predseda komisie navrhol vypustiť obidva materiály z bodu Rôzne a presunúť ich na 
najbližšie rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 



Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 17 

Vyjadrenie: 
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predsedajúci komisie poďakoval prítomným za účasť 
a ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 
 
 
 
V Košiciach dňa 26. 03. 2012 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák 
tajomník komisie 

...................................................... 
JUDr. Ing. Jozef Konkoly 

predseda komisie 
 


